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Saksnr.: 111/09-11 Godkjenning av protokoller  

 
Protokoll fra Forbundsstyrets møte nr 06/09-11, Arbeidsutvalgets møte nr 06 og 07/09-11 
legges fram for godkjenning. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 093/09-11 

Protokoller er godkjent. 

 

Saksnr.: 112/09-11 Strategiplanen  

 
Til møtet forelå oppdatert forslag til en overordnet handlingsplan basert på NHFs 
Strategiplan.  Den overordnede handlingsplan har som hensikt å; 
 

- Angi de tiltak/tiltaksområder som anses nødvendige for å realisere strategiene. 
- Angi mål for tiltakene beskrevet i foregående punkt. 
- Antyde en arbeidsfordeling mellom sentral- og regionalleddet. 
- Angi politisk og administrativt ansvar. 
- Antyde oppstartstidspunkt. 
- Angi framdrift. 
- Angi rangering/prioritering. 
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Forbundsstyret uttrykte tilfredshet med utkastet til handlingsplan for NHF.  Forbundsstyret 
ser for seg at neste versjon, som skal behandles på FS-møtet i desember, i tillegg bør 
inneholde en oversikt over fokusområdene samt et sammendrag på strateginivået. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 113/09-11 

Forbundsstyret ber GS arbeide videre med planen i tråd med de signaler som framkom i 
møtet.  Handlingsplanen, med vekt på fokusområder, settes på sakskartet til Forbundsstyrets 
møte i desember. 
 
Handlingsplanen publiseres på www.handball.no/info  

 

Saksnr.: 113/09-11 Økonomi 

 

Regnskap EURO Beach 2009  
 
Allerede i tilknytning til beslutningene om NHF skulle søke arrangøransvar for et 
internasjonalt Beach mesterskap, var organisasjonen samstemt på at et slikt mesterskap 
måtte påregnes å levere et ikke ubetydelig regnskapsmessig underskudd.  Forbundsstyret 
anså at den PR og markedsføringsmessige verdi på et slikt mesterskap ville gi for Beach 
håndballen i Norge, ville være verd investeringen og aktuell risiko. 
 
Med denne bakgrunn vedtok FS i 2008 å sette av midler (2,5 mill) til å dekke opp så vel 
sportslige som arrangementsmessige kostnader knyttet til mesterskapet. 
 
Til møtet i FS forelå avsluttet regnskap for EURO Beach 2009, som viste et underskudd stort 
NOK 3.580.330.  Regnskapsresultatet var ca 1 mill dårligere enn budsjettert.  GS gjennomgikk 
og redegjorde for det avsluttede regnskapet for EURO Beach 2009.  Forbundsstyret ber GS 
utarbeide en økonomisk evaluering for en nærmere redegjørelse for merkostnadene.  
 
Årsprognose 
 
I tråd med Forbundsstyrets behandling i møtet 15. oktober foretok GS en sikring av 
prognosetallene for 2009.  Kvalitetssikret versjon ble sendt styrets medlemmer i etterkant av 
styremøtet 15.10.  Til møtet forelå en ytterligere revidert årsprognose der regnskapet for 
EURO Beach 2009 var inkludert. 
 
GS presenterte og gjennomgikk årsprognosen som tilsier et resultat etter aktivering av 
egenkapitalavsetninger, på i underkant av 0,4 mill i pluss.  Dersom prognosen blir tilnærmet 
lik årsresultatet innbærer dette at 3 mill av NHFs egenkapital er disponert til ulike aktiviteter 
i 2009.  (Den øvre rammen for disponeringer var 3,5 mill.) 
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Budsjett 2010 
 
Andre framlegg av budsjettforslag for 2010 basert på Forbundsstyrets signaler i møtet 
15.oktober.  Som underlag for behandlingen var utsendt: 

� Rammebudsjett 
� Kortfattet budsjettnotat – inklusive en betenkning knyttet til NIF tilskudd. 
� Strategiplanen 

 
Bonus Beach Håndball 
 
Til møtet forelå spørsmål med hensyn til om den bonus som FS gjorde gjeldende i møtet  
24. juni også omfatter trenerteamet.  

 
FS-vedtak i saksnr.: 112/09-11 

a) Regnskap for EURO Beach 2009 tatt til orientering. Revidert regnskap vil inngå i senere 
behandling av årsregnskapet for 2009.  Forbundsstyret ber GS utarbeide en økonomisk 
evaluering for en nærmere redegjørelse for merkostnadene.  

b) Årsprognosen tatt til orientering. 
c) Forbundsstyret ga sin tilslutning til det framlagte rammebudsjettet.  Forbundsstyret ber 

om at rammebudsjettet ytterligere kvalitetssjekkes fram til neste FS møte, samt at det 
innarbeides egne budsjettlinjer for rekruttlandslagene.  Videre ber FS om at GS 
utarbeider et notat som tilkjennegir GS anbefalinger dersom det vil bli aktuelt å måtte 
kutte utgifter for 5 mill. 

d) Bonus knyttet til Beach mesterskap omfatter kun spillergruppen. 

 

Saksnr.: 114/09-11 NHFs verdigrunnlag og verdiarbeid 

 
Basert på FS og Forbundsrådets arbeid med verdigrunnlaget forelå til møtet forslag til 
oppdaterte organisasjonsnormer. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 096/09-11 

Med de endringer som framkom i møtet ble ”Organisasjonsnormer for 2009/2011” vedtatt.  
Organisasjonsnormene følger denne protokoll som vedlegg. 
 

Saksnr.: 115/09-11  Internasjonalt arbeid 

 
Internasjonalt arbeid 

 
Presidenten og Generalsekretæren orienterte om den nylig avholdte Presidents’ meeting og 
ekstraordinær EHF kongress. 
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Orienteringen omhandlet blant annet: 
 

- Arbeidet i fellesgruppa Norden, Baltikum, Polen, Tyskland, Nederland og England. 
Dette samarbeidet som begynte som et samarbeid mellom Skandinavia og Baltikum 
er nå i ferd med å utvikle seg i retning av et Nordeuropeisk samarbeid.  Arenaen har 
ved flere anledninger vist seg som nyttig med hensyn til gjennomslag og 
koordinering. 

- Professional Handball board – som er en nyskapning i EHF.  Hensikten er å styrke 
dialog og samarbeid mellom klubber og nasjonale forbund.  Saken oppnådde ikke 
flertall i kongressen og EHF vil derfor melde senere i inneværende sesong aktuell 
videre prosess. 

- Tanker omkring langsiktig arbeid for å få norske kandidater inn i sentrale posisjoner. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 097/09-11 

Til foreløpig orientering. 
 
Saken følges opp i FS møtet i desember, og FS ber GS avklare aktuelt tidspunkt med  Tor 
Lian til dette møtet.  

 

Saksnr.: 116/09-11 Topphåndballprosjektet  

 
Topphåndballprosjektet ble presentert for både Ledermøtet og Forbundsstyret. 
I forhold til den felles orientering som ble gitt i Ledermøtet, inneholdt orienteringen til 
Forbundsstyret en noe mer detaljer rapport ikke minst knyttet til økonomi. 
 
Forbundsstyret er tilfreds med hovedretningen i prosjektet, men så samtidig 
nødvendigheten av å kommentere enkelte punkter: 
 

- Forbundsstyret påpeker at markedsarbeidet ikke har kommet like langt som de to 
andre områdene.  Forbundsstyret deler styringsgruppas syn om at det må gjøres et 
betydelig grunnlagsarbeid før et eventuelt innkjøp av salgsressurs.  I denne 
sammenheng ser FS fram til å se resultatet av det arbeidet som den nye markeds-
gruppa skal i gang med. 
 

- Forbundsstyret ser det som positivt at Norsk Topphåndball og klubbene i Posten-
ligaen har entes om en felles nettløsning.  FS gir derfor sin tilslutning til Styrings-
gruppas vedtak om å støtte denne etableringen med NOK 350.000,-.  Forbundsstyret 
er imidlertid betenkt med hensyn til at www.topphandball.no bygges opp på utsiden 
av, og muligens i konkurranse med, www.handball.no.  Forbundsstyret ber om at 
styringsgruppa utreder problemstillingene, og melder tilbake til FS. 
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- I tilnytning til markedsarbeidet ser Forbundsstyret behov for en prinsipiell 

gjennomgang og vurdering av den kommersielle strukturen.  Dette gjelder ikke minst 
forholdet knyttet til nye aktører (NTH) og mulighetene for gjennomgående avtaler.  
Forbundsstyret ber om at prosjektets budsjett relateres til kalenderår, og ikke bare til 
sesong. 

 
FS-vedtak i saksnr.: 116/09-11 

Forbundsstyret tar rapporten til orientering. 
 
Forbundsstyret ber om at Styringsgruppa til FS-møtet i desember legger fram 
revidert/omarbeidet budsjett, framdriftsplan samt en enkel risikoanalyse. 

 

Saksnr.: 117/09-11 Søknad om internasjonale mesterskap  

 
FS-vedtak i saksnr.: 117/09-11 

NHF sender preliminær søknad om arrangøransvar for VM for menn i 2013. 

 

Saksnr.: 118/09-11 GTP 2010/2011 

 
GS ga i møtet en generell orientering om arbeidet med den enkelte sesongs 
Generalterminplan (GTP).  I orienteringen ble bl.a. følgende forhold belyst: 
 
- Arbeidsmetodikk 
- Hørings- og innspillsparter 
- Den internasjonale kalenderen 
- Kolliderende aktiviteter 
- Normal framdriftsplan 
 

FS-vedtak i saksnr.: 118/09-11 

Til orientering. 
 
Med utgangspunkt i inneværende sesongs GTP, ber FS om at det for arbeidet med GTP’en 
for 2010/2011 blir ført forhandlingsprotokoll.  
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Saksnr.: 119/09-11 Norsk Topphåndball 

 
Pågående samarbeidssaker og evt. andre prosesser mellom NHF og NTH. 
 
Eliteserielisensreglementet 
 
GS redegjorde for arbeidet knyttet til en eventuell revisjon av Elitserielisensreglementet. GS 
anså at endringsforslagene vil kunne omfatte: 
 

- Utsettelse av søknadsfristen til 2. mai.  (Fra 2. april) 
- Presiseringer/utdypninger vedrørende forholdet til aksjeselskaper. 
- Presiseringer/utdypninger vedrørende forholdet til fleridrettsklubb. 
- Forslag om at eventuelle akkorder (jfr Konkurslovens kapittel V og VI) skal ha 

innvirkning på lisenskategori.   
- Det vil også vurderes om lånefinansiering, bør omtales i reglementet. 
- Presisering av at spillere ikke skal kunne verdisettes og føres opp som ”eiendel”. 
- Poengtrekk – Vurdering av poengtrekksordningen med hensyn til: 

o Søke etter alternativer som har tilsvarende effekt.  Herunder muligheten til å 
kunne få ettergitt poengstraff helt eller delvis i en nærmere definert periode 
avgrenset av seriestart. 

o Utarbeiding av tabell til bruk ved poengtrekk som i større grad enn dagens 
modell hensyntar klubbens totale omsetningstall. 

- Det legges opp til en ytterligere standardisering av søknadsprosedyrene (og 
skjemaene).  

 
Norsk Topphåndball 
 
Generell gjennomgang av status på samarbeidsområder ble gitt muntlig i møtet. 

 
FS-vedtak i saksnr.: 119/09-11 

Forbundsstyret ber GS arbeide videre med forslag til endringer av Eliteserielisens-
reglementet.  FS understreker imidlertid at endringer som innebærer en skjerping i forhold 
til dagens reglement ikke vil gis effekt før 2011/2012 sesongen. 
 
Med hensyn til Norsk Topphåndballs henvendelse vedrørende landslagsspillere, gis 
Presidenten og GS fullmakt til innledningsvis å håndtere saken på vegne av FS. 

 

Saksnr.: 120/09-11 WWF -  Norge 

 
Det vises til utsendt informasjon – Pandabev nr 1.  (Følger protokollen som vedlegg.) 
Forbundsstyret noterer at samarbeidet har blitt godt mottatt av organisasjonen og NHFs 
samarbeidspartnere. 
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FS-vedtak i saksnr.: 120/09-11 

Til orientering og videre framdrift. 

 

Saksnr.: 121/09-11 Klisterforbud 

 
Faglig begrunning: 
 
Vi ser at klisterbruken har økt og griper om seg lengre og lengre ned i aldersklassene.  Kast 
og mottak er som kjent to sentrale tekniske moment i angrepsteknikker. Uten klister vil 
barna få en vesentlig bedre opplæring knyttet til å innarbeide hensiktsmessig teknisk 
utførelse av disse 2 momentene.  I all håndballtrening må det prioriteres kast og grepstrening 
uten kunstige hjelpemidler.  Bruken av klister må også sees i sammenheng med 
ballstørrelser. I dagens regelverk benyttes ballstørrelse 1 til og med klasse 14 år.   Spill & 
Trening ønsker derfor at det skal forbys å bruke klister før spilleren starter med senior ball. 
Det foreslås derfor at det innføres forbud mot klister opp til og med 14 års klassene. 
 
Hall og miljø: 
 
Samtidig ser vi at svært mange halleiere har innført helt eller aldersbestemt klisterforbud i 
sine haller.  Ved å innføre et generelt klisterforbud (som vi også tidligere har hatt i norsk 
håndball) vil vi også bidra til at lagene møtes i kamp på like vilkår.  Det kan i denne 
sammenheng også nevnes den miljømessige siden knyttet til et generelt forbud.   
 
Både spillere og rengjøringspersonell blir i dag eksponert for relativt kraftige rensemidler 
knyttet til rengjøring etter klisterbruk.  I tillegg til store ekstrautgifter knyttet til 
rengjøringen. 
  

Dagens praksis: 
 
Tre regioner (NHF Region SørVest, NHF Region Vest og NHF Region Innlandet) har allerede 
i dag et regelverk hvor en ikke kan benytte klister for de nevnte årsklasser.  Noen av de 
aktuelle regionene har også forbud mot klister i eldre klasser. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 121/09-11 

Etter råd fra Spill & trening (NHFs fagmiljøer) beslutter Forbundsstyret følgende: 
 
 Bruk av klister er ikke tillatt i klassene Jenter/Gutter 14 år og yngre.  Dette er ikke til hinder for 

at halleiere og/eller regionene kan ha forbud som også omfatter eldre aldersklasser.   
 
Forbundsstyret forutsetter at vedtaket ledsages av vurdering av ballstørrelser, før  
sesongstart 2010/2011. 
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Saksnr.: 122/09-11 EURO 2010 

 
Møtereferater og annen relevant dokumentasjon sendes FS til orientering fortløpende.   
I tilknytning til dette orienterte visepresident og GS fra arbeidet i ORGCOM.  På møtet ble 
det også referert fra forhandlings-/samarbeidsmøtet i København fredag 20. november.   
På dette møtet deltok EHF, DHF og NHF. 
 
Med hensyn til orgkartet, ble det orientert om aktuelle kandidater til etablering av  
Honorærkomiteen.   
 

FS-vedtak i saksnr.: 122/09-11 

Forbundsstyret ber ORGCOM v/visepresident og GS forespørre aktuelle personer med 
hensyn til å tiltre Honorærkomiteen for 2010. 

 
 

Orienteringer og rapporter 

Saksnr.: 123/09-11 Orienteringer, rapporter og evalueringer 

 
Ledermøtet: 
Gjennomgang og evaluering av ledermøtet.  (Questback undersøkelse vil sendes deltakerne 
innen 30. november.) 
 
Særforbundssamarbeid 
GS rapporterte fra et positivt stiftelsesmøte 17. november. Valgkomiteens innstilling ble 
vedtatt på alle punkter. 
 

FS-vedtak i saksnr.: 123/09-11 

Til orientering/etterretning. 
 
Initiativ for å etablere ressursoversikt og aktivitetsoversikt etter et felles format for 
sentralorganisasjonen og regionene. 
 
Presidenten har tatt til orde for at det bør etableres et arbeid som belyser hvordan ressursene 
er i de ulike organisasjonsledd og relatere dette til aktiviteten. Hensikten er å skape et 
grunnlag for å kunne ta riktige beslutninger med hensyn til nye satsingsområder og 
eventuelle nye oppgaveløsninger i de ulike ledd. 
 
Arbeidet bør ikke være for detaljert, og starte med en enkel oversikt over sentrale 
innsatsfaktorer (input) og aktivitetsvariabler (output) i et format som er likt nok mellom 
organisasjonsleddene til at man kan gjøre enkle sammenligninger. 
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FS-vedtak i saksnr.: 123/09-11 (forts) 

Forbundsstyret legger stor vekt på at et slikt arbeid blir forankret i styret og de syv 
regionene. Temaet tas opp på neste styremøte i desember. 

 
 
 
 
 
 

  

Karl-Arne Johannessen (president)   Nina Britt Husebø  (visepresident) 
 
 

  

   (styremedlem)      (styremedlem) 
   
 
Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 
når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 
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ORGANISASJONSNORMER for Norges Håndballforbund 

Perioden 2009 - 2011 

  

Organisasjonsnormene beskriver normene for adferd og kommunikasjon i 

organisasjonen Norges Håndballforbund, som legger til grunn: 

 

A. Formål 

 

Norges Håndballforbunds (NHFs) formål er å utbre og lede 

håndballidretten i Norge, og å representere idretten internasjonalt. 

 

B. For at vi skal kjennetegnes ved vår visjon: 

 

”Norsk Håndball skal oppleves som en energisk og utviklende trenings- og 

kampaktivitet der spillere, trenere, dommere, ledere og foreldre deltar 

aktivt, og kampene følges av et engasjert publikum og engasjerte medier.”  

 

C. For at vi skal etterleve våre verdier som er: 

 

Begeistring 

Innsatsvilje 

Respekt og fair play 

 

Håndball for alle! 

 
1. Forbundsstyret som øverste organ mellom forbundstingene har ansvar for å vedta, 

utvikle og følge opp organisasjonsnormene i tingperioden.  
 
2. Alle tillitsvalgte og ansatte i NHF er forpliktet av organisasjonsnormene. 
 
3. Alle tillitsvalgte, ansatte, oppnevnte, (herunder landslagsspillere og dommere som 

representerer NHF), skal vise lojalitet til formål, visjon og verdier. 
 
4. Habiliteten skal i enhver sak ivaretas og håndteres i henhold til NIFs lov § 2-7 – 

Inhabilitet. 
 
5. Når det er enighet om at diskusjoner skal være interne, er det en ubrytelig 

forutsetning at alle respekterer dette.   
 

6. For å skape et åpent og trygt felleskap slik at all virksomhet preges av aktivitet og 
glede, konkurranse og fair play, skal den organisasjonsmessige debatten og vår 
adferd preges av gjensidig respekt for roller og våre verdier.  
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7. Det påhviler alle tillitsvalgte, ansatte og oppnevnte (herunder landslagsspillere og 
dommere som representerer NHF) å skape ro og oppslutning om vedtak som fattes. 

 
8. I forhold til media skal NHF alltid være åpen for at det på en saklig og konstruktiv 

måte settes kritisk søkelys på organisasjonen og måten den utøver sin virksomhet på.  
Utad skal enhver bidra til at NHF fremstilles på en sannferdig og saklig måte, og det 
pålegger den enkelte å bidra til at norsk håndball omtales på en mest mulig positiv 
måte.  Spesielt skal det legges vekt på å unngå negativ personfokusering, å holde 
organisasjonsinterne diskusjoner utenfor massemediene, og å unngå at personer og 
organisasjonsledd spilles ut mot hverandre. 
 

9. Dersom en person i organisasjonen har sagt, eller blir gjengitt til å ha sagt, noe som 
virker krenkende, uheldig eller galt, påhviler det enhver å ikke aktivt bidra til 
videreføring av slike saker i media.  I slike tilfeller skal du ta direkte kontakt med den 
det gjelder, og om nødvendig konsultere sin nærmeste overordnede.  

 
10. Forsettlig og alvorlig brudd mot noen av punktene er uakseptabelt.   

 
 
Vedtatt i Forbundsstyremøte 24 /11 2009  
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Velkommen til 

samarbeid!               

                                              Pandabrev nr. 1 

Norges Håndballforbund har bestemt seg for å bli bedre på miljø og har derfor innledet et 

samarbeid med WWF-Norge.  Håndballforbundet (NHF) vil styrke sitt arbeid med miljøspørsmål og 

utvikling av miljøengasjement. I fokus for samarbeidet mellom WWF og Håndballforbundet står 

pandaen (WWFs logo) og isbjørnen (NHFs logo) – som symbol på styrke og utholdenhet! Innsats 

for miljø, natur og klima nytter. Vi gleder oss til å se hva kjempepandaen og isbjørnen kan finne 

på!  

 

Hvem er WWF? 

WWF har 5 millioner støttespillere på fem kontinenter, aktiviteter i mer enn 100 land, over 4000 

ansatte og mer enn 1 000 aktive naturvernprosjekter og spiller en viktig rolle for verdens miljø.  

WWF-Norge arbeider nasjonalt og i utviklingsland, har drøyt 40 ansatte og samarbeider tett med 

WWFs internasjonale nettverk. WWF-Norge arbeider blant annet med klimaspørsmål, med å sikre 

mangfoldet i naturen, med å ta vare på truede dyrearter, med å sikre ren kyst og et rent hav. WWF-

Norge gir også mange innspill til myndighetenes arbeid med lover og samfunnsplanlegging. Mer… 

 

Pandaen er logo 

Kjempepandaen er valgt som WWFs symbol. Panda er en truet dyreart og er derfor en ambassadør 

og et symbol for andre truede dyrearter som WWF arbeider for å sikre. Pandaen er for oss 

også symbol for naturens skjønnhet, naturens styrke og naturens sårbarhet. Mer… 

  

Rasmus er sjefen 

Rasmus Hansson er sjef og generalsekretær for WWF-Norge. Han har arbeidet med miljøvern i 

mange år. Han har også annen arbeidserfaring, blant annet fra Miljøverndepartementet. Rasmus er 

biolog av utdanning og har tatt hovedfag med isbjørn som tema. Han kjenner Håndballforbundets 

logo godt! Mer… 

 

Sammen for en natur i balanse 

Klimautfordringen gjør at vi må tenke nytt. Noe kan bli verre og noe kan bli bedre når vi tar 

utfordringen. Selv om problemene vi har nå med utslipp og klimaendringer er alvorlige, har vi klart 

store forandringer før også. Vi må ha modigere klimamål, smartere livsstil og renere produksjon. Det 

nytter! Mer… 

 

Vi er avhengig av naturen og den er avhengig av oss 

I Norge er rundt 3000 arter regnet som truede eller sårbare. Halvparten av Norges truede arter lever 

i skogene våre. Mer… 

 

Den viktige ”den blå planeten”  

WWF jobber med de største truslene mot havmiljøet og er engasjert i prosjekter som spenner fra 

isfylte farvann i Arktis, via de dypeste havområder i Atlanteren, til korallrev i Australia og 

mangroveskoger i Asia. Mer… 

 

WWF arbeider for natur, dyr og mennesker i utviklingsland 

Fantastiske naturverdier og de fattiges livsgrunnlag forsvinner i stor fart i mange utviklingsland. 

WWF jobber for å bevare verdens storslåtte natur før det er for sent. Mer… 

 

WWF er med i politikk og forhandlinger 
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Moderne naturvern drives like mye i møterom og korridorer som ute i felt. Politikk og lovverk legger 

viktige føringer for hvordan det går med vår natur. WWF er til stede i de aller fleste nasjonale og 

internasjonale fora der miljøsaker diskuteres. Mer… 

 

WWFs mål som NHF støtter med samarbeid 

WWF arbeider for å stanse dagens naturødeleggelser og å skape en framtid der mennesker lever i 

harmoni med naturen, ved å:  

•             Verne mangfoldet av arter og økosystemer 

•             Sikre bærekraftig bruk av fornybare naturressurser 

•             Bekjempe forurensing og overforbruk av ressurser 

Mer… 

 

WWF har medlemmer og bedrifter som støtter 

WWF-Norge ble grunnlagt i 1970 med daværende kronprins Harald som president. WWF-Norge er 

organisert som en stiftelse med støttemedlemmer. Landsmøtet avholdes annethvert år og trekker 

opp hovedlinjene for arbeidet, velger styre m.m. Styret er ansvarlig for driften og ansetter 

generalsekretæren, som leder sekretariatet i Oslo med ca 40 medarbeidere. Mer… 

 

Bli med på verdens største underskriftskampanje 

Stem for et klima i balanse i kampanjen Vote Earth! Bli med på WWFs globale underskriftskampanje, 

som skal gi verdens politikere et sterkere mandat til klimatoppmøtet i København. Mer… 

 

I desember er det FN-toppmøte om klima 

Hvordan går det med klimaforhandlingene? WWF har definert 10 steg som politikerne må ta for å få 

en god, bindende klimaavtale. Les mer på vår nettportal for veien mot klimatoppmøtet i København. 

Mer… 

 

Miljøvernministeren anbefaler Klimaskolen 

Ta Klimaskolen nå og skaff deg mer kunnskap om klimautfordringene! Oppfordringer kommer fra 

Miljø- og utviklingsminister Erik Solheim. 

- Et av verdens absolutt viktigste møter – FNs klimatoppmøte – holdes i København i desember. 

Lurer du på hvorfor det er så viktig å stagge den globale oppvarmingen og få på plass en ny 

klimaavtale, anbefaler jeg WWFs Klimaskolen. Da kan du se hvordan handlinger, global oppvarming 

og dramatiske konsekvenser for mennesker og natur henger sammen, sier Solheim. Mer… 

 

Flere Pandabrev kommer! 

WWF begynner samarbeidet med Håndballforbundet med et oppstartmøte der generalsekretær 

Rasmus Hansson møter spillere og trenere og forteller om WWFs arbeid, om truslene isbjørnen står 

overfor, om mulighetene og om veien videre for NHF og WWF. Fremover kommer det flere 

Pandabrev med nyheter og aktuelt fra WWF. Alle i NHF er også velkommen til å besøke WWF-huset i 

Oslo og til å ringe hvis det er miljøspørsmål som trenger svar. WWF har en egen Klimaskole. Dette er 

et opplegg med forskjellige filmer der det fortelles om miljøtemaer. WWF utfordrer dere i NHF og 

mener at dere alle skal ta dere en times tid med WWFs klimaskole! Flere planer for samarbeidet blir 

til etter hvert som pandaen og isbjørnen blir bedre kjent!  

 

Ta miljøballen – oppfordrer  Norges Håndballforbund og WWF-Norge! 

 

WWF – for a living planet 

 


